



绍兴市统计局
国家统计局绍兴调查队 编

绍兴统计年鉴

SHAOXING STATISTICAL YEARBOOK

2015



中国统计出版社
China Statistics Press

绍台高速公路（效果图）



绍兴市统计局 编
国家统计局绍兴调查队

绍兴统计年鉴

SHAOXING STATISTICAL YEARBOOK

2015



中国统计出版社
China Statistics Press

©中国统计出版社 2015

版权所有。未经许可，本书的任何部分不得以任何方式在世界任何地区以任何文字翻印、拷贝、仿制或转载。

©2015 China Statistics Press

All rights reserved. No part of the publication may be reproduced or transmitted in any form or by any means, electronic or mechanical, including photocopying, recording, or any information storage and retrieval system, without written permission from the publisher.

图书在版编目 (C I P) 数据

绍兴统计年鉴. 2015 / 绍兴市统计局, 国家统计局
绍兴调查队编. -- 北京 : 中国统计出版社, 2015.9
ISBN 978-7-5037-7629-8

I. ①绍… II. ①绍… ②国… III. ①统计资料—绍
兴市—2015—年鉴 IV. ①C832.553-54

中国版本图书馆 CIP 数据核字(2015)第 208083 号

绍兴统计年鉴-2015

作 者/ 绍兴市统计局 国家统计局绍兴调查队

责任编辑/ 陈越月 朱美红 徐 彪

装帧设计/ 陶 立

出版发行/ 中国统计出版社

地 址/ 北京市丰台区西三环南路甲 6 号 邮政编码/100073

电 话/ 邮购 (010) 63376909 书店 (010) 68783171

网 址/ <http://csp.stats.gov.cn>

印 刷/ 绍兴市义鸣彩印包装厂

经 销/ 新华书店

开 本/ 889mm×1194mm 1/16

字 数/ 1100 千字

印 张/ 32.0

版 别/ 2015 年 9 月第 1 版

版 次/ 2015 年 9 月第 1 次印刷

定 价/ 350.00 元

如有印装差错, 由本社发行部调换。

绍兴统计年鉴—2015

编辑委员会

主任：陈月亮

委员：张海龙 王忠灵

陈德洪 叶飞霞

王兴贤 彭上升

陈烈虎 张成新

胡云欣

张国苗

俞灵燕

郭元祥

Shaoxing Statistical Yearbook 2015

Editorial Board

Chairman: Chen Yueliang

Editorial Board: Zhang Hailong Wang Zhongling

Chen Dehong Ye Feixia

Wang Xingxian Peng Shangsheng

Chen Liehu Zhang Chengxin

Hu Yunxin

Zhang Guomiao

Yu Lingyan

Guo Yuanxiang

绍兴统计年鉴 - 2015

编辑人员

主 编：陈德洪 王兴贤
叶飞霞

副 主 编：陈烈虎 胡云欣 张国苗 俞灵燕 郭元祥
彭上升 张成新

责任编辑：陈越月 朱美红 徐 彪

资料编辑人员：（按姓氏笔划为序）

马 丽	马雅琴	毛英特	王 岚	王 表	王 科
王 斌	王国建	王荣军	王倩颖	冯 晶	冯肖军
冯勇强	叶兴昌	华磊波	朱美红	朱朝晖	朱霄波
许 敏	许卫卫	严伟琴	何 晖	何勇梅	何益兵
吴庆国	张 梅	张 琳	张玉霞	李月红	李永刚
李旭光	沈士林	沈秋圆	肖 刚	芦利锋	邵洁慧
陈 浩	周 斐	孟 琳	林 啸	俞 麟	施加乐
施菲菲	祝 淮	胡祖平	倪迪飞	徐 彪	徐银良
钱 弘	钱 婧	钱正操	钱裕铭	曹 晶	章 勤
焦志伟	蒋秋琴	蔡春雅	潘 威		

英文编辑：何晓红 蒋燕青 祝 淮 李月红 朱朝晖 许卫卫

Shaoxing Statistical Yearbook 2015

Editorial Staff

Chen Dehong Wang Xingxian

Editor-in-chief:

Ye Feixia

Chen Liehu Hu Yunxin Zhang Guomiao Yu Lingyan GuoYuanxiang

Associate Editors-in-chief:

Peng Shangsheng Zhang Chengxin

Coordinators: Chen Yueyue Zhu Meihong Xu Biao

Editorial Staff: (in order of strokes of Chinese surname)

Ma Li	Ma Yaqin	Mao Yingte
Wang Lan	Wang Biao	Wang Ke
Wang Bin	Wang Guojian	Wang Rongjun
Wang Qianying	Feng Jin	Feng Xiaojun
Feng Yongqiang	Ye Xingchang	Hua Leibo
Zhu Meihong	Zhu Chaohui	Zhu Xiaobo
Xu Min	Xu Weiwei	Yan Weiqin
He Hui	He Yongmei	He Yibing
Wu Guoqing	Zhang Mei	Zhang Lin
Zhang Yuxia	Li Yuehong	Li Yonggang
Li Xuguang	Shen Tulin	Shen Qiuyuan
Xiao Gang	Lu Lifeng	Shao Jiehui
Chen Hao	Zhou Fei	Meng Lin
Lin Xiao	Yu Lin	Shi Jiale
Shi Feifei	Zhu Huai	Hu Zuping
Ni Difei	Xu Biao	Xu Yinliang
Qian Hong	Qian Jing	Qian Zhengcao
Qian Yuming	Cao Jing	Zhang Qin
Jiao Zhiwei	Jiang Qiuqin	Cai Chunya
Pan Wei		

English Editors: He Xiaohong Jiang Yanqing Zhu Huai Li Yuehong
Zhu Chaohui Xu Weiwei

编 者 说 明

一、《绍兴统计年鉴-2015》是一部全面反映绍兴市经济和社会发展的资料性年刊。本书收录了绍兴各县(市)和浙江省、长江三角洲地区城市2014年经济和社会各方面大量的统计数据,以及历史重要年份和近二十余年的全市主要统计数据。

二、全书内容共分12个部分,即:1.综合;2.人口和劳动工资;3.农业;4.工业;5.交通、邮电及电力;6.固定资产投资和建筑业;7.国内贸易和对外经济;8.财政、金融、保险;9.物价及人民生活;10.文化、教育、科技和卫生事业;11.其他;12.浙江省及长江三角洲地区各地资料。另附:绍兴市国民经济和社会发展统计公报、2014年度绍兴市社会经济综合评价情况。各篇前设本篇主要统计指标增长情况和统计图表,篇末附有《主要统计指标解释》。

三、资料中所使用的度量衡单位均采用国际统一标准计量单位。

四、本年鉴的资料来源大部分来自年度统计报表,一部分来自抽样调查。

五、本年鉴部分数据合计数或相对数由于单位取舍不同而产生的计算误差均未作机械调整。

六、本年鉴对过去发表的统计资料重新予以核实,凡与本年鉴数据有出入的,以本年鉴为准。

七、本年鉴表中的符号使用说明:“-”表示数据不足本表最小单位数或为零;“空格”表示该项统计指标数据不详或无该项数据;“#”表示其中的主要项。

八、2013年绍兴市部分行政区划调整:撤销绍兴县,设立柯桥区;撤销上虞市,设立上虞区;原绍兴县的孙端镇、陶堰镇、富盛镇划入越城区。本年鉴中各区、县(市)名称及顺序已相应调整。

九、本年鉴2014年均按新行政区划口径统计;2013年以下栏目数据用新行政区划口径:行政区划、地区生产总值、人口、劳动工资、农业总产值、工业、民用车辆拥有量、固定资产投资、建筑业、限额以上批零住餐业、外资、规模以上工业企业科技、环保、城市建设、计划生育及婚姻,除上述栏目外,其余栏目均按原行政区划口径统计;2012年及以前年份指标均按原行政区划口径统计。

PREFACE

I .*Shaoxing Statistical Yearbook 2015* is an annual statistics publication, which covers very comprehensive data at Shaoxing, Zhejiang and Yangse River Delta in 2014 and some selected data at historically important years and the most recent twenty years, reflects various aspects of Shaoxing's social and economic development.

II .The book contains the following 12 parts, 1.General Survey; 2.Population and Wages; 3.Agriculture; 4.Industry; 5.Transportation, Post and Telecommunications and Electricity; 6.Investment in Fixed Assets and Construction; 7.Domestic Trade, Foreign Trade and Economic Cooperation; 8.Public Finance, Banking and Insurance; 9.Price and People's Livelihood; 10.Culture, Education, Technology, Science and Public Health; 11.Others; 12.Reference By City and Prefecture in Zhejiang province and Yangse River Delta. In the appendices listed are Statistical Bulletins on Economy and Social Development Shaoxing in 2014. Mainly Statistical Indicators and Charts at the beginning of each part. In addition, Explanatory Notes on Main Statistical Indicators are provided at the end of each part.

III.The units of measurement used in this book are internationally standard measurement units.

IV.The major data sources of this publication are obtained from annual statistical reports, and some from sample surveys.

V.Statistical discrepancies due to rounding are not adjusted in this yearbook.

VI.The statistics in former statistical yearbook have been already checked.

The data in Shaoxing Statistical Yearbook 2014 shall be regarded as authentic ones.

VII.Notations used in this yearbook:

“—” indicates that the figure is not large enough to be measured with the smallest unit or indicates 0 in the table;

“(blank)” indicates that the data not available;

“#” indicates the major items of the total.

VIII.Shaoxing adjusted partial administrative divisions in 2013: cancel Shaoxing county, set up Keqiao district; cancel Shangyu city, set up Shangyu district; Sunduan town, Taoyan town and Fusheng town of Shaoxing city divided into Yuecheng district. The names and the rank of each district and county (city) in this yearbook has been adjusted accordingly.

IX. The data with 2014 in this yearbook used new administrative caliber;The following column data with 2013 used new administrative caliber: Administrative Divisions, Gross Domestic Product, Population, Wage, Agriculture, Industry, Number of Civil Vehicles, Investment in Fixed Assets, Construction, Wholesale and Retail Trade above Designated Size, Accommodation and Catering Serviced Above Designated Size, Foreign Capital, Scientific and Technical Activities of above Designated Size Industrial Enterprises, Environment Protection, City Construction, family planning, Marriage. In addition to the above programs, the rest of the columns of 2013 are calculated by the original administrative caliber statistics; The data of 2012 and before years are calculated by the original administrative caliber statistics.

目 录

CONTENTS

特载

SPECIAL ARTICLES

2014 年绍兴市国民经济和社会发展统计公报	3
Statistical Bulletin on National Economy and Social Development of Shaoxing in 2014	
2014 年度绍兴市社会经济综合评价情况	18
Comprehensive Evaluation of Shaoxing's Society and Economy in 2014	

一、综合

Chapter 1 GENERAL SURVEY

统计图	27
Statistical Chart	
行政区划及自然资源	29
Administrative Divisions & Natural Resources	
1-1 绍兴市行政区划	31
Divisions of Administrative Areas	
1-2 分区、县(市)乡、镇、街道名称 (2014 年末)	32
Names of Townships, Towns and Subdistricts in Each District and County(City)(End of 2014)	
1-3 各区、县(市)日照时数(2014 年)	33
Sunshine Hours in Each District and County (City) (2014)	
1-4 各区、县(市)降水量(2014 年)	33
Precipitation in Each District and County (City) (2014)	
1-5 各区、县(市)平均气温(2014 年)	33
Average Temperature in Each District and County (City) (2014)	
1-6 全市国民经济和社会发展主要指标	34
National Economy and Social Development Indicators of Shaoxing	
1-7 越城区国民经济和社会发展主要指标	38
National Economy and Social Development Indicators of Yuecheng District	

1-8 历年绍兴市生产总值 42
Gross Domestic Product of Shaoxing over the Years

1-9 历年绍兴市生产总值构成 43
Composition of Gross Domestic Product over the Years

1-10 历年绍兴市生产总值发展指数（1978 年 =100） 44
Indices of Gross Domestic Product of Shaoxing Municipality over the Years (year of 1978=100)

1-11 历年绍兴市生产总值发展指数（上年 =100） 45
Indices of Gross Domestic Product of Shaoxing Municipality over the Years (preceding year=100)

1-12 历年越城区生产总值 46
Gross Domestic Product in Yuecheng District over the Years

1-13 历年越城区生产总值构成 47
Composition of Gross Domestic Product in Yuecheng District over the Years

1-14 历年越城区生产总值发展指数（1978 年 =100） 48
Indices of Gross Domestic Product in Yuecheng District over the Years (year of 1978=100)

1-15 历年越城区生产总值发展指数（上年 =100） 49
Indices of Gross Domestic Product in Yuecheng District over the Years (preceding year=100)

1-16 历年分区、县(市)生产总值 50
Gross Domestic Product by District and County (City) over the Years

1-17 历年分区、县(市)生产总值发展指数（1978 年 =100） 51
Indices of Gross Domestic Product by District and County (City) over the Years (year of 1978=100)

1-18 历年分区、县(市)生产总值发展指数（上年 =100） 52
Indices of Gross Domestic Product by District and County (City) over the Years (preceding year=100)

1-19 历年分区、县(市)人均地区生产总值 53
Per Capita Gross Domestic Product by District and County (City) over the Years

1-20 历年分区、县(市)人均生产总值发展指数（上年 =100） 54
Indices of Per Capita Gross Domestic Product by District and County (City) over the Years
(preceding year=100)

1-21 分区、县(市)生产总值(2014 年) 55
Gross Domestic Product by District and County (City) (2014)

1-22 分区、县(市)生产总值发展指数(2014 年) 55
Indices of Gross Domestic Product by District and County (City) (2014)

主要统计指标解释 56
Explanatory Notes on Main Statistical Indicators

二、人口和劳动力

Chapter 2 POPULATION AND LABOUR FORCE

主要统计指标 63

统计图	64
Statistical Chart	
2-1 历年全市人口变动情况	66
Population Changes of the Whole Municipality	
2-2 历年年末总户数	67
Total Year-end Households over the Years	
2-3 历年年末户籍人口	68
Total Year-end Population over the Years	
2-4 历年年末农业、非农业人口	69
Total Year-End Agriculture and Non-agriculture Population over the Years	
2-5 全市人口基本情况(2014 年末)	70
Basic Statistics on Year-end Population of Whole Municipality (End of 2014)	
2-6 全市年末人口变动情况(2014 年)	70
Population Changes of Whole Municipality (2014)	
2-7 越城区人口基本情况(2014 年末)	72
Basic Statistics on Population of Yuecheng District (End of 2014)	
2-8 离退休、退职人员人数及离退休金构成情况 (2014 年)	73
Number of Retired and Resigned Persons and Composition of Insurance and Welfare Funds (2014)	
2-9 按三次产业划分的从业人员人数及构成	73
Number and Composition of Employed Persons by Type of Industry	
2-10 城乡劳动力资源配置情况(2014 年末)	74
Disposition of Urban and Rural Labor Resources (End of 2014)	
2-11 历年城镇以上单位职工年末人数	76
Number of Staff and Workers in Urban Units over the Years	
2-12 历年城镇国有经济单位职工年末人数	77
Number of Staff and Workers in Urban State-owned Units over the Years	
2-13 历年城镇集体经济类型单位职工年末人数	78
Number of Staff and Workers in Urban Collective-owned Units over the Years	
2-14 历年城镇其他各种经济类型单位职工年末人数	79
Number of Staff and Workers in Urban Other Ownership Units over the Years	
2-15 历年城镇以上单位职工工资总额	80
Total Wages of Staff and Workers in Urban Units over the Years	
2-16 历年城镇国有经济单位职工工资总额	81
Total Wages of Staff and Workers in Urban State-owned Units over the Years	
2-17 历年城镇集体经济单位职工工资总额	82
Total Wages of Staff and Workers in Urban Collective-owned Units over the Years	
2-18 历年城镇其他各种经济类型单位职工工资总额	83

Total Wages of Staff and Workers in Urban Other Ownership Units over the Years	
2-19 历年城镇以上单位全部职工年平均工资	84
Average Annual Wage of Staff and Workers in Urban Units over the Years	
2-20 历年城镇国有经济单位职工年平均工资	85
Average Annual Wage of Staff and Workers in Urban State-owned Units over the Years	
2-21 历年城镇集体经济单位职工年平均工资	86
Average Annual Wage of Staff and Workers in Urban Collective-owned Units over the Years	
2-22 历年城镇其他各种经济类型单位职工年平均工资	87
Average Annual Wage of Staff and Workers in Urban Other Owned Units over the Years	
2-23 分区、县(市)城镇以上单位从业人员数(2014 年末)	88
Number of Employed Persons in Urban Units by District and County (City) (End of 2014)	
2-24 城镇以上单位劳动报酬(2014 年)	88
Remuneration Payment in Urban Units (2014)	
2-25 全市城镇以上单位劳动工资统计情况(2014 年)	90
Total Wages of Staff and Workers of the Whole Municipality in Urban Units (2014)	
2-26 越城区城镇以上单位劳动工资统计情况(2014 年)	92
Total Wages of Staff and Workers of the Yuecheng District in Urban Units (2014)	
主要统计指标解释	94
Explanatory Notes on Main Statistical Indicators	

三、农业

Chapter 3 AGRICULTURE

主要统计指标	99
Main Statistical Indicators	
统计图	100
Statistical Chart	
3-1 历年农村劳动力(从业)人员(年末数)	101
Rural Labor Force employed persons over the Years (Year-end)	
3-2 农村劳动力资源及行业分布情况(2014 年末)	102
Rural Labor Force and Its Distribution by Sector (End of 2014)	
3-3 农村社会基础设施(2014 年末)	104
Basic Establishment of Rural Areas (End of 2014)	
3-4 历年分区、县(市)农林牧渔业总产值	105
Gross Output Value of Farming, Forestry, Animal Husbandry and Fishery by District and count(city)over the Years	
3-5 历年全市农林牧渔业总产值构成	106
Composition of Gross Output Value of Farming, Forestry, Animal Husbandry and Fishery over the Years	

3-6 历年分区、县(市)农林牧渔业总产值发展指数 107
Indices of Gross Output Value of Farming, Forestry, Animal Husbandry and Fishery over the Years

3-7 农林牧渔业总产值(2014 年) 108
Gross Output Value of Farming, Forestry, Animal Husbandry and Fishery (2014)

3-8 农林牧渔业增加值(2014 年) 108
The Value-added of Farming, Forestry, Animal Husbandry and Fishery (2014)

3-9 历年粮食总产量 109
Total Output of Grain over the Years

3-10 历年茶叶总产量 110
Total Output of Tea over the Years

3-11 历年猪牛羊肉产量 111
Output of Pork, Beef and Mutton over the Years

3-12 历年蚕茧产量 112
Total Output of Silkworm Cocoon over the Years

3-13 历年水产品总产量 113
Total Output of Aquatic Products over the Years

3-14 农作物播种面积(2014 年) 114
Total Sown Area of Farm Crops (2014)

3-15 农作物总产量情况(2014 年) 118
Total Output of Farm Crops (2014)

3-16 林业生产情况(2014 年) 120
Basic Indicators on Forestry (2014)

3-17 桑、茧、茶叶、水果生产情况(2014 年) 122
Basic Indicators on Mulberry, Silk-worm Cocoons, Tea and Fruits (2014)

3-18 畜牧业生产情况(2014 年) 124
Basic Indicators on Animal Husbandry (2014)

3-19 水产养殖面积(2014 年) 128
Water Aquaculture Area (2014)

3-20 水产品产量(2014 年) 130
Output of Aquatic Products (2014)

3-21 农业机械年末拥有量 (2014 年末) 132
Possession of Agricultural Machinery (End of 2014)

3-22 农业能源和农业物资消耗情况 (2014 年) 134
Consumption of Agricultural Energy and Material (2014)

3-23 农田水利情况(2014 年) 136
Water Conservancy Facilities of Farmland (2014)

3-24 全市各镇(乡)基本情况(2014 年) 138
Basic Statistics on Each Townships and Towns (2014)

主要统计指标解释	144
Explanatory Notes on Main Statistical Indicators	
四、工业	
Chapter 4 INDUSTRY	
主要统计指标	149
Main Statistical Indicators	
统计图	150
Statistical Chart	
4-1 各区、县(市)全部工业企业主要经济指标 (2014 年)	151
Main Economic Indicators of All Industrial Enterprises (2014)	
4-2 各区、县(市)规模以下工业企业主要经济指标 (2014 年)	151
Main Indicators of Industrial Enterprises below Designated Size (2014)	
4-3 历年规模以上工业企业主要指标	152
Main Indicators on above Designated Size Industrial Enterprises over the Years	
4-4 规模以上工业企业主要经济效益指标 (2014 年)	156
Main Indicators on Economic Benefit of above Designated Size Industrial Enterprises (2014)	
4-5 规模以上工业企业主要工业产品生产总量(2014 年)	158
Output of Main Industrial Products of above Designated Size Industrial Enterprises (2014)	
4-6 分地区、分行业规模以上工业企业总产值(2014 年)	166
Gross Industrial Output Value of above Designated Size Industrial Enterprises by Sector and Area(2014)	
4-7 分地区、分行业规模以上工业企业增加值(2014 年)	168
Value-added of Industry of above Designated Size Industrial Enterprises by Sector and Area(2014)	
4-8 规模以上工业企业主要财务指标(2014 年)	170
Main Financial Indicators of above Designated Size Industrial Enterprises (2014)	
4-9 全部独立核算国有控股工业企业主要财务指标(2014 年)	186
Main Financial Indicators of Independent Accounting State-owned and State-holding Industrial Enterprises (2014)	
4-10 规模以上外商和港澳台投资工业企业主要财务指标(2014 年)	190
Main Financial Indicators of Foreign Funded Industrial Enterprises and Enterprises Funded by Entrepreneurs from Hong kong, Macao and Taiwan above Designated Size(2014)	
4-11 全市大中型工业企业主要财务指标(2014 年)	198
Main Financial Indicators of Large and Medium-sized Industrial Enterprises(2014)	
4-12 越城区规模以上工业企业主要财务指标(2014 年)	206
Main Financial Indicators of above Designated Size Industrial Enterprises(2014)	
4-13 全市规模以上工业企业分行业主要能源消费量(2014 年)	222
Main Resources Consumption of above Designated Size Industrial Enterprises by Sector(2014)	

4-14 越城区规模以上工业企业分行业主要能源消费量 (2014 年) 224
Main Resources Consumption of above Designated Size Industrial Enterprises in Yuecheng District
by Sector (2014)
4-15 各区、县(市)规模以上工业企业能源综合利用及水消费情况(2014 年) 226
Main Indicators on Economic Benefit and Water Consumption of above Designated Size
Industrial Enterprises(2014)
4-16 全市规模以上工业企业分行业分地区取水量 (2014 年) 228
Water Withdrawals of above Designated Size Industrial Enterprises by Sector and Area (2014)
主要统计指标解释 230
Explanatory Notes on Main Statistical Indicators

五、交通、邮电及电力

Chapter 5 TRANSPORTATION, POST AND TELECOMMUNICATIONS, ELECTRICITY

主要统计指标 237
Main Statistical Indicators
统计图 238
Statistical Chart
5-1 历年年末公路通车里程 240
Total Length of Highways over the Years
5-2 历年全社会客货运输量 241
Total Passenger and Freight Traffic over the Years
5-3 各区、县(市)民用车辆拥有量 (2014 年末) 242
Number of Civil Vehicles Owned by District and County (City) (End of 2014)
5-4 全市运输船舶数(2014 年末) 244
Number of Transport Vessels (End of 2014)
5-5 全市各类公路到达情况(2014 年末) 244
Length of Highways by Level (End of 2014)
5-6 全市公路到达情况(2014 年末) 246
Length of Highways (End of 2014)
5-7 全社会客货运输量(2014 年) 246
Passenger Traffic and Freight Traffic (2014)
5-8 历年邮电业务收入 248
Business Volume of Post and Telecommunications over the Years
5-9 历年年末固定电话用户数 248
Number of Fixed Telephone over the Years
5-10 历年年末移动电话用户数 249
Number of Mobile Telephone Subscribers over the Years

5-11 历年互联网用户数 249
Number of Subscribers of Internet Services over the Years

5-12 邮政基本情况(2014 年) 250
Basic Statistics on Post (2014)

5-13 电信基本情况(2014 年) 252
Basic Statistics on Telecommunications (2014)

5-14 历年全社会用电量 254
Electricity Consumption over the Years

5-15 历年工业用电量 255
Consumption of Industrial Electricity over the Years

5-16 历年生活用电量 256
Residents Consumption of Electricity for Non-production over the Years

5-17 供用电设备情况(2014 年) 257
Residents Consumption of Electricity for Non-production(2014)

5-18 水、火发电设备情况(2014 年) 257
Equipment in Water and Fire Power(2014)

5-19 全社会用电量(2014 年) 258
Electricity Consumption (2014)

主要统计指标解释 262
Explanatory Notes on Main Statistical Indicators

六、固定资产投资和建筑业

Chapter 6 INVESTMENT IN FIXED ASSETS, CONSTRUCTION

主要统计指标 267
Main Statistical Indicators

统计图 268
Statistical Chart

6-1 历年分区、县(市)固定资产投资完成额 269
Investment in Fixed Assets by District and County (City)

6-2 分区、县(市)固定资产投资完成情况 (2014 年) 270
Investment in Fixed Assets by District and County (City) (2014)

6-3 全市投资项目完成情况 (2014 年) 272
Investment of the Whole Municipality (2014)

6-4 全市城镇投资完成情况 (2014 年) 274
Investment in Urban District (2014)

6-5 全市农村投资项目完成情况 (2014 年) 276
Investment in Rural Area (2014)